
Oświadczenie złożone 

przez senatora Waldemara Sługockiego 

na 37. posiedzeniu Senatu 

w dniu 16 marca 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra rozwoju i finansów Mateusza 

Morawieckiego 

Jak wiadomo, w województwie lubuskim odkryto znaczne ilości złóż miedzi, które osadzone są jednak na 

znacznych głębokościach, co utrudnia wydobycie. Od dłuższego czasu chęć podjęcia się zadania wydobycia 

miedzi z tych złóż deklaruje spółka Miedź Copper Corporation, dzięki której realizacja przedmiotowej 

inwestycji może dać wymierne korzyści nie tylko mieszkańcom województwa lubuskiego, ale także 

mieszkańcom całego kraju. Według ekonomistów realizacja tej inwestycji może przynieść budżetowi państwa 

wpływy na poziomie 3,5 miliarda zł rocznie. 

Eksploatacja złóż miedzi będzie kluczową i fundamentalną inwestycją gospodarczą, dającą ogromne szanse 

nie tylko na rozwój naszego regionu, ale także na zmniejszenie bezrobocia na tym obszarze kraju, zyskać 

bowiem mogą także sąsiadujące województwa: dolnośląskie, wielkopolskie czy zachodniopomorskie. 

Szanowny Panie Premierze, mając na uwadze obiecywaną politykę rządu nakierowaną na rozwój naszego 

kraju, zwracam się do Pana z uprzejmą prośbą o odpowiedzi na następujące pytania. 

1. Na jakim etapie znajdują się obecnie rozmowy z przedstawicielami spółki Miedź Copper Corporation 

dotyczące tego, by mogli oni wydobywać w województwie lubuskim miedź? 

2. Czy kierowany przez Pana resort planuje w jakiś sposób wesprzeć zainteresowany koncern przy 

wydobywaniu tego cennego surowca? Jeśli tak, to proszę o wskazanie takich możliwości. 

3. Jakie działania podjął do tej pory kierowany przez pana resort w przedmiotowej sprawie? Proszę  

o przedstawienie efektów tych prac. 

Z poważaniem 

Waldemar Sługocki 

 


